
Zápis ze zasedání Vědecké rady FŽP UJEP 
 
Datum: 5. 4.2007 
Účastníci jednání: prof. Vráblíková, prof. Pavlík, doc. Slavík, doc. Janoš, doc. Seják,  doc. 
Šoch, Ing. Richter, Ing. Pondělíček, doc. Blažková, Ing.  Zahálka,  prof. Hřebíček, prof. 
Hrabánková, Dr. Dolanský  
Omluveni: Ing. Brůna, Ing. Beneš, Ing. Harciník, prof. Vyskot, doc. Ritschelová (dodala 
písemné stanovisko k projednávaným bodům)  
 
Program jednání:  

1. Zahájení jednání vědecké rady  
2. Schválení žádostí o rozšíření akreditace studijního  programu 
3. Informace o výroční zprávě o činnosti FŽP za rok 2006 
4. Různé  

  
1.Zahájení jednání 
Děkan FŽP doc. Seják  přivítal účastníky zasedání a informoval je  o programu. 
Následně představil druhý bod programu a předal slovo proděkanovi Dr.Richterovi. 
 
2. Schválení žádosti o rozšíření akreditace studijního  programu 
 
2.1. Žádost o rozšíření st. programu “Ekologie a ochrana prostředí“ o obor „Revitalizace 
krajiny“ představil Dr. Richter. 
Diskuze: V diskuzi vystoupili: prof. Hřebíček, prof. Pavlík, Ing. Pondělíček, doc. Slavík, Ing. 
Zahálka, Ing. Richter, doc. Janoš, prof. Hrabánková, doc. Ritschelová. Jejich připomínky a 
náměty budou zapracovány do žádosti o akreditaci. 
Usnesení: VR FŽP projednala návrh žádosti o rozšíření akreditace a po zapracování 
připomínek členů VR schvaluje jeho předložení AK. 
 
2.2. Žádost o rozšíření st. programu “Ekologie a ochrana prostředí“ o obor  
„Environmentální geoinformatika“  představil Dr. Dolanský 
Návrh byl přepracován v duchu připomínek ze zasedání VR (5.12.07). Byla provedena mimo 
jiné změna volitelných předmětů a personálního zabezpečení. Podíl prof. a doc. je 90%, 
většina není zaměstnána na plný úvazek. Návrh není ještě ve finální podobě, bude 
dopracován. 
V  diskuzi vystoupili prof. Hřebíček, Ing. Zahálka, doc. Ritschelová.   Jejich připomínky a 
náměty budou zapracovány do  žádosti o akreditaci.  
Usnesení: VR FŽP projednala  předložený návrh a  doporučila ho přepracovat ve 
spolupráci s Masarykovou universitou. Přepracovanou verzi  předložit VR na 
podzimním zasedání. 
 
2.3. Žádost o rozšíření st. programu “Ekologie a ochrana prostředí“ o obor  
„Environmentální management“ představil Dr. Richter. 
Původní forma pro Bc. studium byla rozpracována na magisterský stupeň. 
Personální obsazení doc. a prof. bylo navýšeno více než na 66% .  
FŽP má zájem o akreditování magisterských oborů, udrží se tak  i  odborníci v kraji. Studenti, 
když nemají návaznost, nemají  zájem ani o Bc. programy.  Je zde i nižší kvalita zájemců.  
V diskuzi vystoupili: prof. Hřebíček, prof. Pavlík, prof. Vráblíková, doc. Ritschelová. Jejich 
připomínky a náměty budou zapracovány do  žádosti o akreditaci 



Usnesení: VR FŽP projednala předložený návrh. Ten bude po dopracování věcných 
připomínek  předběžně konzultován s předsedy pracovních skupin AK. 
3. Informace o Výroční zprávě o činnosti FŽP za rok 2006 
Děkan představil výroční zprávu a upozornil na doplňky. Zájem o studium je dostatečný. 
Noví pracovníci s Ph.D. posilují tým pedagogů FŽP. Stále však chybí vyšší podíl střední 
generace. 
VR vyslechla informaci. K předloženému dokumentu nebylo připomínek. 
 
Různé:  
Prof.Vráblíková: Informovala o studentské vědecké konferenci a požádala  o podporu pro 
studenty k jejich účasti.  
Dr. Richter: požádal členy VR o schválení státnicových komisí na SSZ 2007. 
VR návrh odsouhlasila .  
Prof. Hřebíček :Informoval o akci Tech.centra. Informační den se uskuteční dne  21.5.07 
v  Masarykově koleji v Dejvicích. Program: Informační technologie. 7.rámcový program - 
cíle, optimalizace v energetice, monitoring GIS, krizový management apod. Je možná 
identifikace pracoviště na CORDIS  (čím se zabývá, co může nabídnout a co očekává od 
7RP). Možná akvizice FŽP. 
 
V závěru zasedání děkan poděkoval všem členům Vědecké rady FŽP UJEP za jejich obětavou 
spolupráci a konstruktivní přínos pro rozvoj fakulty. Oznámil, že šlo o poslední zasedání rady 
v jeho funkčním období a že od 1.5.2007 bude  funkci děkana vykonávat Ing. M. Richter, 
Ph.D. EUR ING. 
 
Zapsala: doc. Blažková 
 


